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Geachte mevrouw van Hooijdonk en mijnheer van Dalen, 

 
Met veel belangstelling hebben wij kennis genomen van uw – overwegend positieve –  reactie op de 
consultatieversie van het vervoerplan 2017-II en uw constructieve aandachtspunten. De vele reacties die wij 
(provincie Utrecht en U-OV)  hebben mogen ontvangen vanuit inwoners, reizigers, instellingen, bedrijven,  
Consumentenplatform ROCOV en uw gezamenlijke U-10 reactie stellen wij zeer op prijs. Het openbaar vervoer 
leeft in uw gemeenten en een goede afstemming tussen OV-exploitatie en gemeentelijke infrastructuur is 
noodzakelijk. Uw complimenten over het (consultatie)proces en het overleg met betrokkenen, nemen we dan 
ook van harte in ontvangst. Het is een gezamenlijke prestatie dat het openbaar vervoer in de regio Utrecht 
steeds vaker wordt gebruikt en door reizigers steeds beter wordt gewaardeerd. Dit ondanks de vele en 
grootschalige werkzaamheden die momenteel plaatsvinden in deze dynamische regio. 
 
In uw reactie heeft u puntsgewijs kenbaar gemaakt met welke voorstellen u kunt instemmen en bij welke 
voorstellen u aandachtspunten heeft voor de verdere uitwerking. In deze beantwoording reageren we op de 
hoofdlijnen van uw inbreng. Diverse voorstellen zijn inmiddels in constructief overleg tussen de direct betrokken 
gemeente, vervoerder en provincie al besproken. Daarbij is het vaak gelukt de voorstellen nog verder te 
optimaliseren om tegemoet te komen aan de benoemde aandachtspunten. De uitkomsten daarvan zijn dan ook 
terug te vinden in het definitieve vervoerplan 2017, wat wij op 18 april hebben vastgesteld (bijlage 1).  Helaas 
zijn er ook reacties en wensen waar we in het definitieve vervoerplan geen invulling aan hebben kunnen geven. 
Gegeven de vele, soms tegenstrijdige belangen, en de infrastructurele, beleidsmatige en financiële kaders, zijn 
we echter van mening dat er nu een afgewogen en goed onderbouwd vervoerplan 2017-II ligt.  
 
Uitgangspunten Vervoerplan 2018 in relatie tot tangentlijnen en bediening Diakonessenhuis: 
 

Op 21 maart hebben wij uitgangspunten vastgesteld voor het vervoerplan 2018. Hierin hebben we opgenomen 
om te starten met de - ook door u genoemde - Pilotlijn Vianen-Houten-Zeist en de frequentie-uitbreiden van lijn 
29 tussen knooppunt De Meern-Vaartsche Rijn NS-USP. De verdere uitbreiding van deze lijn naar Vleuten is 
weliswaar kansrijk, maar ook kostbaar. Deze uitbreiding willen we op termijn realiseren, afhankelijk van de 
positieve resultaten  op het OV-doorstromingsdossier (vrijspelen DRU’s, die nu opgaan aan 
doorstromingsknelpunten). Daarmee wordt deze verdere uitbreiding op lijn 29 gefinancierd vanuit de 
beschikbare OV-exploitatiemiddelen binnen het zogenaamde “BRU-hek”.  
Gelijktijdig met de start van de Uithoflijn per 2018 en daarmee het vervallen van buslijn 12, zien wij kansen om 
de busbediening op de Rubenslaan en bij het Diakonessenhuis te verbeteren. Ook dit is opgenomen in de 
uitgangspunten en momenteel wordt hier ambtelijk tussen vervoerder, gemeente, ziekenhuis en provincie 
verder uitwerking aan gegeven. 
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Met het vervoerplan 2018 vragen wij de vervoerder ook samen op te trekken, vooral als het gaat om gebieden 
waar de buslijnen van beide vervoerders samenkomen. De wens voor een betere bediening op bedrijventerrein 
Lage Dijk / Over Oudland gaan wij samen met de vervoerders onderzoeken. Op dit moment kunnen wij daar 
nog geen uitsluitsel over geven.  
 
Gewijzigde voorstellen rondom station Leidsche Rijn, Lage Weide en Servicelijnen 
 

Mede naar aanleiding van de door u aangegeven zorgpunten rondom de Touringcarplaats en de bediening van 
Lage Weide, is er -in overleg- een aantal aanpassingen doorgevoerd om de belangrijkste knelpunten bij de 
consultatie-voorstellen aan te pakken door het instellen van een nieuwe pendeldienst in de avonduren. U vindt 
deze terug in het vervoerplan.  
 
Daarnaast zijn er diverse en tegenstrijdige bewonersreacties binnengekomen op de voorstellen voor Terwijde, 
maar minder en met in zijn algemeenheid meer draagvlak dan bij het vervoerplan 2017-I. In lijn met uw reactie, 
beschouwen we de nu gedane voorstellen voor Terwijde als een verbetering om vervoersvraag en aanbod beter 
in balans te brengen. Dat is dan ook de reden dat we deze voorstellen nu ook hebben vastgesteld.  
Voor de tijdelijke P+R zijn wij van mening dat de bediening richting Utrecht CS niet is veranderd. Binnen 400 
meter ligt het busstation Leidsche Rijn Centrum, waar hoogfrequent en tot laat bediening aanwezig is richting 
Utrecht CS. Ook gaat het hier om kleine aantallen waardoor het behoud van bediening aan de noordkant van 
het station niet haalbaar is. Het halteren met bestaande lijnen heeft bovendien nadelige effecten voor 
doorgaande reizigers.  
 
De door u verzochte uitbreidingen van de exploitatietijden (avonduren en zondag) van de Servicelijnen, kunnen 
we helaas niet volledig honoreren binnen de beschikbare financiën en gegeven de beperkte vervoervraag. De 
bediening is afgestemd op de reguliere winkeltijden in het centrum van Utrecht en de bezoekuren van het 
Antonius Ziekenhuis Leidsche Rijn.  Met het aangepaste voorstel vertrekt de laatste rit na 18h30 uit de 
binnenstad en na 20:00 vanaf het Antonius Ziekenhuis Leidsche Rijn.  
 
Bediening Bilthoven 
 

In uw brief vraagt u ook aandacht voor de bediening van Bilthoven in de avonduren en op zondag, nadat de 
tunnel Leijnseweg is hersteld. Hierop zijn ook veel consultatiereacties binnengekomen. Tevens benoemt u het 
hiermee samenhangende punt betreffende de inrichting van de stationsomgeving in Bilthoven. Wij vertrouwen 
erop dat met het aangepaste voorstel voor de bediening van De Leyen met lijn 77, er nu op een evenwichtige 
wijze invulling wordt gegeven aan alle belangen en randvoorwaarden.  
 
Infrastructurele maatregelen en verdere vervolgstappen 
 

De uitwerking en afstemming van het vervoerplan en de infrastructurele ontwikkelingen verlopen over het 
algemeen naar tevredenheid, ondanks dat de processen, planningen en inhoudelijke uitwerkingen vaak heel 
verschillend zijn en wel in samenhang moet plaatsvinden. Soms betekent dit dat tijdelijke aanpassingen in de 
exploitatie of infrastructuur onontkoombaar zijn, maar ook dit vindt plaats in gezamenlijk overleg. Een belangrijk 
en vaak terugkerend thema bij diverse U-10 gemeenten, is de financiering van kleinschalige infrastructurele 
aanpassingen voor het OV. Wij beschouwen de financiering van dergelijke kleinschalige aanpassingen als 
onderdeel van de gemeentelijke wegbeheerderstaak. Ook past het bij de gemeentelijke verantwoordelijkheid 
(en het regionaal beleidskader) om bij te dragen aan een OV-voorziening die zo goed mogelijk aansluit bij de 
maatschappelijke behoeften en waarvan de provincie Utrecht de OV-exploitatiekosten voor haar rekening 
neemt. Hiervoor maken wij dan ook geen uitzondering voor de U-10 gemeenten. Het komt ook niet voort uit de 
verplichtingen en (financiële) overdracht vanuit de BRU-tijd. Voor grotere (OV-)mobiliteitsprojecten, kan mogelijk 
wel een beroep worden gedaan op de provinciale subsidiebijdragen. 
 
Dit brengt ons tot het laatste punt: de verdere OV-ontwikkeling in relatie tot het beleidskader. Met het 
vervoerplan 2018 zoals nu de uitgangspunten zijn vastgesteld, de ingebruikname van De Uithoflijn en het 
vervoerkundig koppelen van de Uithoflijn aan de huidige SUNIJ-tramlijn, is het OV Streefbeeld 2020 
gerealiseerd. Gelijktijdig zien we dat er na 2020 op OV-gebied grote uitdagingen aan gaan komen: verdere 
groei, veranderende vervoersvraag, nieuwe technologieën, etc. Samen met allerlei partners, waaronder het Rijk 
en de gemeente Utrecht, gaan we hier invulling aan geven in de Gebiedsverkenning Utrecht Oost (GUO). In 
samenhang hiermee zal de provincie Utrecht ook via het OV Schaalsprongproject de bredere 
netwerkontwikkeling beschouwen, ook voor de kortere termijn. De door de U-10 benoemde thema’s als 
verdergaande integratie tussen de Syntus- en U-OV-concessies moeten hierin een plek krijgen, evenals de 
meerjarige financierbaarheid en het breder in beeld brengen van de marktpotentie en vraagkant van het 
openbaar vervoer voor de periode 2020-2028. Dit pakken wij de komende tijd op, waarbij de U10-gemeenten 
zowel ambtelijk als bestuurlijk zullen worden aangehaakt.  



 
 

 
 

We hopen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd, 

 

 

Gedeputeerde Staten van Utrecht, 

 

 

 

Hoogachtend, 
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